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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Milyen lépéseket tervez a kormány a kiskunhalasi Pszichiátriai és Fogyatékos Betegek

Otthona környékén élők biztonsága érdekében?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

--Választókerületenr- -központjában, Kiskunhalason +müködik a ··- -Bács-Kisknn- ·Megyei

Önkormányzat Pszichiátriai és Fogyatékos Betegek Otthona, amellyel kapcsolatban több

lakossági megkeresés érkezett hozzám az elmúlt időszakban. A város egyik nagy népsűrűségű

lakóövezete, az Esze Tamás lakótelep az intézmény tőszomszédságában található. A

környékén élők közül sokan arra panaszkodnak, hogy jelentősen zavarja a nyugalmukat az

Otthon néhány ápoltjának a lakótelepre való kijárása.

A lakosok hosszabb ideje méltatlankodtak már többek között amiatt, hogy a betegek az

intézmény kerítésén keresztül kiszöknek, más ingatlanok kerítésein pedig bemásznak; a

lakótelepen a lépcsőházakból értékeket tulajdonítanak el; kukákat borítanak ki, azoknak a



tartalmát szétszórják a környéken; a közeli játszótér pedig többnyire üres, mert az ápoltak

részéről történt atrocitások miatt az ott élő szülők nem merik gyermekeiket leengedni .

A környéken élők a huzam osabb ideje fennálló probléma miatt aláírásgyűjtésbe kezdtek a

figyelem felkeltése és a probléma megoldása érdekében. Azt szeretnék, hogy az itt lakók,

dolgozók és egyúttal az ápoltak védelme érdekében az intézmény egész területét körbevevő

kerítést erősítsék meg oly módon, hogy onnan a betegek kiszökni ne tudjanak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztában vagyok vele, hogy egy ilyen intézmény működése szigorúan szabályozott, így az

ápoltak szabadságának korlátozása sem lehetséges minden. esetben, de a fenti probléma ettől

még megoldásra vár.

Mi a Kormány válasza a környékben élők problémájára, kínál-e megoldást az ápoltak

megfelelő elhelyezésére? Terveznek-e lépéseket tenni az lakosság biztonságának és

nyugalmának helyreállítása érdekében?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018.09.21.

Tisztelettel,
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